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معــاون ورزش حر فه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و جوانــان تاکید کرد که در 
موضوع فدراسیون فوتبال، مطابق اساسنامه  باید پایان سال و تا برگزاری مجمع 

انتخاباتی این فدراسیون سرپرست منصوب شود.
نصرالله ســجادی، معاون ورزش حر فه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
پس از مجمع عمومی انتخاباتی ریاســت فدراســیون والیبال، اظها رکرد: این 
یــک رای اعتماد مجمع برای انتخاب رییس فدراســیون بــود که خب باید به 
داورزنــی تبریک بگویم که بار دیگــر رای مجمع را گرفت. ان شــا ء الله این آرا 
بتواند به والیبال کشور کمک کند. قطعا در اقصی نقاط کشور زحمت کشیدند 
که والیبال امروز پیشــرفت کند. امیدوارم که والیبال ایران ان شــا ء الله مراتب 

موفقیت  را در سطح جهان طی کند.
وی درباره عملکرد والیبال در سال های گذشته نیز، اظها رکرد: به نظرم والیبال 
در سال های گذشته عملکرد رو به رشدی داشته است و موفقیت های خوبی را 
در سطح قاره به دست آورده است. در رده های سنی و سطح قاره آسیا توانستند 
موفقیت های خوبی را نیز کســب کنند و در جهان هــم بازی های خوبی را به 
نمایش گذاشتند و امیدوارم ان شــا ء الله با رویدادهای مهمی که والیبال ایران 
پیش رو دارد و خیلی هم مهم اســت، در لیگ جهانی و کسب سهمیه المپیک 
موفق باشــیم و ســهمیه المپیک را کســب کنیم و در بازی های المپیک هم 
نمایش خوبی را داشته باشند. فکر می کنم که والیبال ایران ظرفیت موفقیت 

در المپیک را هم دارد.
ســجادی با اشاره به برنامه های داورزنی نیز عنوان کرد: ما امیدوار هستیم که 
همه برنامه های فدراســیون والیبال در یک حرکت جمعی محقق شود. آرای 
همه مجمع قاطعانه داورزنی را برگزید و ما همه باید به آن احترام بگذاریم. فکر 

می کنم با توجه به جمیع جهات انتخاب داورزنی روی داد.
معاون ورزش حر فه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان هم چنین درباره تاریخ 
انتخابات فدراسیون فو تبا ل نیز، خاطر  نشــان کرد: از 20 دی تا 20 اسفند به 
مدت دو ماه برای 40 فدراســیون در حوزه قهرمانی تقویــم برگزاری مجمع را 
لحاظ کرده ایم. برای برنامه سال 95 هم کارهای مهمی را پیش رو داریم. اگر 
شرایط مهیا شود مجمع چند فدراسیون را در سال 94 برگزار خواهیم کرد. مثلا 
احتمال دارد انتخابات فدراسیون شطرنج برگزار شود. در مورد فو تبا ل هم برابر 
اساسنامه فدراســیون های ورزشــی باید بعد از پایان دوران ریاست سرپرست 

انتخاب شود. اساسنامه این را می گوید.
وی در پاســخ به این ســوال که چقدر احتمال دارد علی کفاشیان همچنان 
بر مســند سرپرســتی فدراســیون فو تبا ل باقی بماند؟ گفت: من بر اســاس 
اساسنامه حرف می زنم. هر کســی ممکن است خودش بر اساس ذهنیتش 
حرفی بزند. موارد دیگری که مطرح می شــود، به عقب افتادن تاریخ مجمع 
مربوط اســت. مجمع فوتبال تصمیم گرفت کــه انتخابات را عقب بیاندازد و 
ایــن موضوع به آیین نامه های موجود ربطی ندارد که سرپرســت چه کســی 
باشــد. به  هر  حال دوره چهار ساله ریاست فدراســیون فوتبال وقتی به اتمام 
برســد معنی آن این اســت که یا باید رییس انتخاب شــود و یا باید سرپرست 

کار را در دست بگیرد.
معاون ورزش حر فه ای و قهرمانــی وزارت ورزش و جوانان درباره کمک های 

وزارت ورزش و جوانــان بــه تیــم ملی امید و حســاب مشــترک کاشــانی و 
خاکپور برای جمــع آوری کمک های مردمی نیز بیــا ن  کرد: ما برای همه 

فدراسیون های ورزشی بین چهار تا پنج نوبت ابلاغ اعتبار کرده ایم. برای 

تیم  ملی فو تبا ل امید هم بنا به دســتور وزیــر ورزش و جوانان چهارصد میلیون 
تومان اعتبــار اختصاص دادیم. مابقی موارد هم فکر می کنم که فدراســیون 
فو تبا ل اطلاع داشت خوب است که این موضوع از هر دو طرف مطرح شود و 

نکته مبهمی در میان نباشد.
ســجادی درباره مفاسد فو تبا ل نیز خاطر نشــان کرد: گزارشی در سطح علنی 
قرائت شد و فکر نمی کنم نیاز باشــد که وزارت ورزش و جوانان در این باره نظر 
دهد. بالاخره فدراسیون فو تبا ل و مجلس شورای اسلامی به عنوان نهادهایی 
این موارد را پیگیری می کنند و اگر لازم باشد قطعا ما پاسخگو خواهیم بود، اما 
فکر می کنم که موضوع مطرح شده در مجلس شورای اسلامی صرفا مختص 

به فدراسیون فو تبا ل بود.
معاون ورزش حر فه ای و قهرمانی وزارت ورزش و جوانان درباره حاشیه های 
فدراســیون هندبال نیز ا ضافه  کرد : به نظر مــن در ورزش بردن و پیروزی و 
شکست طبیعی است. البته باید بررسی شــود و نمی خواهم نتایج هندبال را 
توجیه کنم. باید بیایند و بررســی کنیم و ممکن است در شرایطی بوده باشد، 

این طور نیســت که تیمی کــه چهار ماه پیش موفق شــده 
حتما امروز هم پیروز شود. حریفان هم بی کار نشسته 
انــد ضمن این که بعضــا تیم ها با شــرایط متفاوتی در 

انتخابــی جا م جها نی شــرکت کردنــد. به  هر  حال 
شرایط متفاوت است.

سجادی در پاسخ به این سوال که آیا از تشکیل 
یک شــرکت زیر نظر چند فدراســیون که در 

ســاختمان فدراســیون هندبــال فعالیت 
می کند خبر داریــد؟ گفت: بنــده از این 

موضوع کاملا بی اطلاع هستم.

وزارت ورزش خارج از اساسنامه 
صحبت نکند

عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در 
واکنش به صحبت های سجادی مبنی بر 
انتخاب یک سرپرست بعد از پایان ریاست 
کفاشیان گفت: فوتبال یک نهاد غیر دولتی 

است و در اساسنامه آن 

سرپرست تعریف نشده است.
شــهرام دبیری در خصــوص اظهــارات ســجادی مبنی بــر انتخاب یک 
سرپرســت بعد از پایان دوره ریاست کفاشیان در فدراســیون فوتبال عنوان 
کرد: ما در اساســنامه فدراســیون فوتبال چنین چیزی نداریم. فدراسیون 
فوتبال یک نهاد غیر دولتی اســت که اساسنامه آن به تصویب هیات دولت 
رسیده اســت. بنابراین اساسنامه آن را قبول کرده ایم پس نباید خارج از این 

اساسنامه صحبت کنیم.
وی در این باره اضافه کرد: جالب است که در مجمع فدراسیون خود سجادی 
هم حضور داشت و به هیات رئیسه فدراسیون تفویض اختیار کرده بود تا زمان 
انتخابات را برای اردیبهشت ماه مشخص کند. در هر صورت هیات رئیسه مورد 

تایید بوده که از چنین اختیاری برخوردار شده است.
عضو هیات رئیســه فدراســیون فوتبال تاکید کرد: موضوع کفاشیان نیست و 
فوتبال نباید آسیب ببیند. اگر خارج از اساسنامه کاری صورت گیرد فیفا واکنش 
نشــان می دهد و فوتبال ایران تعلیق می شود. مطرح کردن این مسایل در 

نهایت به فوتبال آسیب خواهد رساند.
دبیری همچنین گفت: فوتبال این روزها به اندازه 
کافی آسیب دیده اســت. کشورهای عربی از 
یک طــرف و AFC از طــرف دیگر 
جو ســازی کرده اند. کمیســیون 
اصــل 90 مجلــس هــم کــه 
فوتبال را فاسد نامیده است. 
به هرحــال وزیــر و معاون 
وزیــر در مجمع دارای رای 
هســتند و بایــد تصمیمات 
ورزش  وزارت  را  مجمــع 

بپذیرد.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

سلفی کاملا دخترانه بازیکنان 
تیم آینده سازان میهن 
نجف آباد در لیگ برتر بانوان

تیتر دو

لالیگایی متفاوت از فردا
دو تیم اول جــدول مســابقات این فصــل لالیگا تا 
ساعاتی دیگر در ورزشگاه نیوکمپ به مصاف یکدیگر 
خواهند رفت مصافی که نقــش تعیین کننده ای در 

مشخص شدن قهرمان این فصل خواهد داشت .
در پایان ماه ژانویه و آغــاز نیم فصل دوم رقابت های 
لالیــگا امــروز دو تیم بارســلونا و اتلتیکــو مادرید به 
مصاف یکدیگر خواهنــد رفت که نتیجه بازی کمک 
بســیاری در تعیین قهرمان این فصل لالیگا خواهد 
کرد. کاتالان ها با اینکه روزهای شلوغی را پشت سر 
می گذارند اما همچنان آماده به نظر می رســند ولی 
در سمت مقابل اتلتیکو با نتایج اخیر خود جای کمی 

شک و تردید را باز می گذارد. 
لوییس انریکه و دیگو سیمئونه هر دو معتقد هستند 
که بازی امروز قهرمان این فصل را مشــخص نمی 
کند اما دو طرف نمی تواننــد منکر اهمیت این دیدار 

در تعیین سرنوشت لالیگا شوند. 
اگر بارسلونا پیروز دیدار امروز باشد، در حالیکه هنوز 
یک بازی عقب افتاده برابر اســپورتینگ گیخون در 
پیش دارد با 3 امتیاز بیشتر از تیم چولو در صدر خواهد 
ایستاد و می تواند اختلاف بیشتری ایجاد کند. اما در 
صورتیکه تیم پایتخت نشــین بــازی را ببرد ترمز تیم 
انریکه کشیده می شود و اوضاع کمی تغییرمی کند. 
این اتفاق می تواند برای دیگر تیم شهر مادرید یعنی 

رئال مادرید خوشایند باشد. 
با توجه به نتایــج اخیر اتلتیکو، قابل درک اســت که 
مقداری شک و تردید درباره این تیم وجود داشته باشد 
و نیاز است که برخی تغییرات اتفاق بیافتد. سیمئونه 
در بازی امروز روی مزیت های دفاعی تیمش تمرکز 
خواهد کرد و روز گذشته تیم سیمئونه دفاع یازده نفره 
با هدف ضدحملاتی که توســط گریزمان و کاراسکو 
انجام خواهند شــد تمرین کرد. در طرف مقابل بارسا 
تغییر خاصی را نخواهد داشــت. آنها مثل سایر بازی 
هایشــان فوتبال مالکانه، پاســکاری و حرکت دادن 
سریع توپ را در دستور کار قرار خواهند داد و همه نگاه 

به عملکرد مثلث آتشین آنها خواهد بود. 
بازی امــروز نبرد دوئل هــا خواهد بــود . دوئلی که 
میان مســی و بازیکنی کــه مامور کنترل اوســت، 
میان دیگو گودین و لوییس سوارز )که آزمون بزرگی 
برای داور خواهد بود( و میان نیمار و مدافعان دیگر 

خواهد بود.

ویدیچ کفش ها را آویخت
»نمانیا ویدیچ« به طور رســمی خداحافظی خود را از 
فوتبال اعلام کرده است. ویدیچ پس از اینکه به عنوان 
بازیکن آزاد از اینتر جدا شــد، به دلیل آســیب دیدگی 
نتوانست به فوتبال خود ادامه دهد. این بازیکن صرب 
34 ساله در ژوییه ســال 20۱4 از اولدترافورد جدا شد 
و به اینتر پیوست و 2۸ بازی برای نراتزوری انجام داد. 
وی در این فصل از رقابتها نتوانست برای اینتر به میدان 
برود. ویدیچ در گفتگو با سایت باشگاه من یوناتید اظهار 
کرد: زمان خداحافطی برای من فرا رسیده بود. آسیب 
دیدگی هایی که در چند سال گذشته متحمل شده ام به 
فوتبالم پایان داده است. دوست دارم از همه بازیکنانی 
که با آنها بازی کرده ام، همه مدیران و کادر فنی که با 

آنها کار کرده ام و همه هواداران تشکر کنم.

گزینه های گرانقیمت 
مربیگری تیم فوتبال چین

فدراسیون فوتبال چین برای سپردن هدایت تیم ملی 
این کشــور با مربیان سرشــناس فوتبــال جهان وارد 
مذاکره شده اســت. این مربیان از میان 50 متقاضی 
حضور در این پست برگزیده شده اند. در میان نامزدهای 
مربیگری تیم فوتبال چین، نام مارچلو بی یلسا، مربی 
پرآوازه آرژانتینی، خورخه ســامپائولی، مربی پیشــین 
شیلی، زیکو، مربی سابق تیم های ژاپن و عراق و چزاره 
پراندلی مربی سابق تیم ملی ایتالیا به چشم می خورد. بر 
پایه گزارش شینهوآ، پائولو بنتو، مربی پیشین تیم ملی 
پرتغال و والتر ماتزاری، مربی سابق اینتر میلان نیز در 
میان گزینه ها حضور دارند. فدراسیون فوتبال چین در 
تاریخ هشــتم ژانویه اقدام به اخراج آلن پرین از سمت 

سرمربیگری تیم فوتبال این کشور کرد.

سرمربی جدید تیم ملی 
فوتبال شیلی معرفی شد

مسئولان فدراســیون فوتبال شــیلی »خوان آنتونیو 
پیتزی« را به عنوان ســرمربی جدیــد این تیم معرفی 
کردند.  »خوان آنتونیو پیتزی« از ســوی فدراســیون 
فوتبال شــیلی جایگزین »خورخه ســامپائولی« شده 
است. این مربی 4۷ ساله آرژانتینی تا پایان رقابتهای 
جــام جهانی 20۱۸ هدایت شــیلی را بر عهده گرفته 
است. طبق اعلام ســایت فدراسیون فوتبال شیلی، 
پیتــزی از هفته آینده هدایت ایــن تیم را بر عهده می 
گیرد. در این بیانیه آمده است: ما از حضور پیتزی خیلی 
خوشحالیم  چراکه وی در شیلی و آرژانتین با تیم های 

تحت رهبری خود به عنوان قهرمانی رسیده است.

یک میلیون دلار فیفا در 
گواتمالا گم شد

طبق اعلام خبرگزاری رویترز حدود یک میلیون دلار 
از پول فیفا در فدراســیون فوتبال گواتمالا گم شــده 
اســت. در سال 20۱5 فدراســیون فوتبال گواتمالا 
مبلــغ 24/۸ میلیون کوئتــزال )۱/۱ میلیون دلار( 
طــی 9 بخش از فوریه تــا اکتبر از فدراســیون بین 
المللــی فوتبال، فیفا، دریافت کــرد. بر پایه گزارش 
رویترز، بودجه فدراســیون فوتبال گواتمالا که اوایل 
سال گذشته اعلام شد 5/۱ میلیون دلار بوده اما فقط 
وضعیت 250 هزار دلار آن مشــخص است و منابع 
مطلــع خبر داده اند اثــری از 9 بخش دیگر این پول 
در دست نیســت. این خبر در حالی منتشر می شود 
که مقامات آمریکایی تعداد زیادی از مسئولان فیفا 
را به دلیل دست داشتن در فساد مالی دستگیر کرده 
اند و در همین رابطه ســپ بلاتر و میشل پلاتینی از 

ریاست فیفا و یوفا برکنار شده اند.

تولد در سرمای سیبری
میلاد محمدی با انتقال به گروژنی روســیه، تبدیل به سومین 
ایرانی لیگ این کشــور خواهد شــد. 4 ســال قبــل، علیرضا 
حقیقــی با انتقال بــه روبین کازان پای ایرانی ها را به کشــور 

روســیه بــاز کرد. حقیقــی هفته قبــل برای همیشــه کازان و 
لیــگ روســیه را تــرک کرد اما حــالا به جای او ســردار 

آزمون و ســعید عزت اللهی در این کشــور بازی 
می کننــد. میلاد محمــدی هم راه گروژنی را 

در پیــش گرفته و احتمالا در روزهای آینده 
قراردادش نهایی خواهد شد.

تاکید معاون وزیر بر رفتن علی کفاشیان
سجادی: بعد از پایان دوره کفاشیان باید سرپرست منصوب شود

این روزهــا که اتفاقات تلخــی پیرامون فوتبال و باشــگاه 
پرســپولیس رخ داده بایــد ذره بیــن دســت بگیریــد و به 
دنبــال اقــدام »فرهنگــی« در باشــگاهی بگردیــد کــه 
 خشــت اولــش را بــا اخــلاق بســتند امــا حــالا اولویت

 آخر است.
بر تعداد خبرهای نگران کننده از باشگاه فرهنگی - ورزشی 
پرســپولیس هر روز دارد اضافه می شود. یکی هم از یکی 
بدتــر و البته تلخ تر. مهمترینش درباره بازگرداندن سوشــا 
مکانی به تمرین پرســپولیس است. یکی دیگر هم شرکت 
نکردن بازیکنان این تیم در مراسم یادبود مرحوم همایون 
بهزادی. و دیگری حضور در جشــن تولد همزمان با مرگ 

دو پیشکسوت سرخابی.
حالا ســوال بزرگ این اســت که بخش فرهنگی باشگاه 
پرســپولیس کجاســت؟ چه می کند و چه برنامه ای برای 
این باشــگاه دارد؟ آیا ایــن بخش اصلا در باشــگاه فعال 
هست یا نه؟ اگر هست چرا ردپایی یا اثری از آن دیده نمی 
شود؟ اگر هم نیست چرا هنوز واژه فرهنگی بر سر در این 

باشگاه هست؟
مکتب پرســپولیس ابتدا بر اخلاق بنا نهاد شد و بعد درس 
و بعد ورزش. اما حالا دو اولویت اول را کنار گذاشــته اند و 

فقط به آخری چسبیده اند.

سوشا مکانی که از ســوی مراجع قضایی مورد بازجویی 
قرار گرفت و به دنبال آن بازداشــت شــده اســت، هنوز 
از زندان آزاد نشــده به تمریــن می رود و بعــد مصاحبه 
مــی کند و می گوید ســرم را بالا می گیرم که اشــتباهی 

مرتکب نشده ام!
واکنش بخش فرهنگی باشــگاه پرسپولیس به این اظهار 
نظــر چه بود؟ اصلا مســئولان ایــن باشــگاه مفهوم این 
مصاحبه را متوجه شدند؟ اگر دیدن چرا واکنشی نداشتند؟ 
اگر هــم ندیدند که بازهم بایــد واژه فرهنگی را از ســر در 

باشگاه بردارند.
موضوع وقتی بدتر شد که سوشا مکانی از سوی مسئولان 
باشگاه فرهنگی - ورزشی پرسپولیس اجازه حضور مجدد 
در تمرینات را گرفت. سوشا برگشــت و رفت کنار جوانانی 
تمرین کند که شاید خیلی از آنها همین بازیکن را الگویشان 

قرار داده بودند.
پرسپولیس این فصل بازیکن جوان کم ندارد. وقتی همین 
جوانان مــی بینند یک هم تیمی شــان پــس از این همه 
اتفاقات حاشیه ای تحت حمایت باشگاه است، آیا نگرانی 
برای انجام هر تخلفی خواهند داشت؟ آیا تلاش می کنند 
از مسائل غیراخلاقی به خاطر نام و اعتبار باشگاه هشان 

فاصله بگیرندو پرهیز کنند؟

از ماجــرای سوشــا مکانی عبــور کنیم. شــرکت نکردن 
همــه بازیکنان پرســپولیس - بجز محســن بنگــر - در 
مراســم یادبــود همایون ســرطلایی ایــن باشــگاه چرا 
اتفــاق افتاده اســت؟ چرا بایــد بازیکنان تراکتورســازی 
هماهنگ شــده در این مراســم حضور داشــته باشند اما 
یکی نباید در باشــگاه پرسپولیس باشــد که بازیکنانش را 
برای حضور در این مراســم هماهنگ کنــد؟ آیا آنها فقط 
موقــع اعتصاب برای پــول نگرفتن باید یک لیدر داشــته 
 باشــند و به طور هماهنگ اعتصاب کننــد و در تمرینات 

شرکت نکنند؟
ردپای مســائل فرهنگی در باشــگاه پرطرفدار تهرانی را 
کجا باید دید؟ در چه بخشــی و با چــه عملکردی؟ قرار 
اســت چه زمانی از واژه فرهنگی در این باشــگاه خبری 
شــود؟ روی ســکوها کــه خبــری از فرهنگ نیســت و 
کافیست داور ناخواسته یک سوت اشتباه بزند، از تنبیه 
بازیکن متخلف و متهم هم که خبری نیســت، از حضور 
در مراســم بادیود یکی از اســطوره های باشگاه هم که 

خبری نیست، از...
پس کی می خواهد این باشگاه فرهنگی - ورزشی در بخش 
مسئولیت اجتماعی اش رخ بنماید و نشان دهد که در کنار 

ورزش کمی هم فرهنگی است؟

بخش فرهنگی پرسپولیس! کجایی؟ دقیقا کجایی؟

ورزش


